
Zápis z jednání předsednictva svazku Střed ze dne 

19.9.2002 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Projednání stavu přípravy Regiontour 2003 

3. Informace o projektech POV 2003 a SAPARD 

4. Informace o výsledcích odvolání k závěrům kontroly FÚ Plzeň. 

5. Různé. 

Účast viz. prezenční listina. 

Ad1) Nejsou žádné nesplněné úkoly. 

Ad2) Informaci podala pí Kaiserová. Regiontour 2003 organizuje KÚ PK s tím, 

že pro region Domažlice bude poskytnuto 30m2 výstavní plochy. V současné 

době je připravován projekt výtvarného řešení pavilonu. Po jeho zpracování 

(termín zatím není znám) bude se zpracovatelem projektu projednáno 

uspořádání pavilonu Domažlického regionu. Finančně bude nutné zajistit 

vystavovatelské průkazy, dopravu, ubytování, stavování apod. pro službu na 

našem stánku. Dále dopravu rekvizit, které budou na stánku umístěny. 

Ing.Picka - Navrhl projednat s přednostou OkÚ možnosti získání sponzorských 

příspěvků. 

Závěr:  

- předsednictvo bere informaci na vědomí 

- v kontaktu s KÚ PK bude pí Kaiserová s tím, že po získání informace o 

zpracovaném projektu bude informovat Dr.Kusého, aby mohlo předsednictvo 

svazku rozhodnout o dalším postupu 

- Ing.Picka zajistí schůzku s Mgr.Faschingbauerem 

Termín: do 5.10.2002 

Ad3) Informaci podal Dr.Kusý. MMR rozhodlo, že schválené dotace z POV pro 

rok 2002 by měly být realizovány. Musí je však podpořit OkÚ a do 30.9.02 

zaslat na MMR jejich přehled s doporučením k realizaci. 

Pro POV 2003 se v podstatě nic nemění. Projektové podklady a logický rámec 

na DT 7 musí být zaslány na MMR do 30.10.2002. Návrhy na tyto žádosti byly 

předsednictvem schváleny 20.5. a 20.6.2002. Jde o projekty: DT 6 - poradenská 

činnost, DT 7 - vnější informační systém, - autobusové zastávky.  

Závěr: Předsednictvo ukládá zajistit podání žádostí ve stanoveném termínu. 

Zajistí: p.Pazdera, Dr.Kusý 

Termín: 30.10.2002 

Ad4) Pan Pazdera informoval o stavu vyřízení žádosti o prominutí pokuty a 

penále vyplývajících z kontroly FÚ Plzeň v roce 2000. K odeslání je připravena 



žádost o prominutí na MF ČR. Pan Pazdera požádal všechny členy 

předsednictva o podporu kladného vyřízení žádosti. Připomenul, že nelze aby 

pouze obec Babylon, jako nositel finančních operací pro svazek, byla odpovědna 

za vzniklou situaci. Pokud bude nutné příslušnou částku uhradit, musí se na ní 

podílet všichni členové svazku. Při celkové částce 223500Kč, která by se měla 

uhradit (140000,-dotace z roku 1999 a 83500,-penále) a celkovém počtu 35070 

občanů čl.obcí, to představuje 6,73Kč na občana. Pokud by bylo prominuto 

pouze npenále šlo by o částku 4,-Kč/ občana. 

Závěr: Po diskusi se členové předsednictva shodli, že důvodem vzniku 

pochybení byly nejasnosti ve způsobu výběru poradců a ve výkladu MMR v 

tomto směru.  

Členové předsednictva, v rámci svých možností, budou hledat cesty k řešení 

vzniklé situace. Potřebné podklady poskytne členům předsednictva pan Pazdera.  

Zajistí:p.Pazdera 

Ad5) Bylo dohodnuto, že příští jednání předsednictva se uskuteční dne 

10.10.2002 v 15,00 hod. na Babyloně. Zajistí: Dr.Kusý 

Zapsal: Dr.Kusý 

 


